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ŠTAJF SEZÓNU ÚSPĚŠNĚ DOKONČIL, VE VSETÍNĚ IMPREZU OSEDLÁ PECH 

Zkrácená Rally  Bohemia  byla  pro  Vojt cha  Štajfa  posledním mistrovským podnikem sezóny.  ě
Do  jejího  cíle  dojel  v rámci  národního  šampionátu  na  sedmé  p í ce,  sedmý  skon il  takéř č č  
v celoro ním hodnocení Mezinárodního mistrovství eské republiky. Subaru Czech Rally Teamč Č  
te  eká ješt  jedna d ležitá sout ž – na vsetínském sprintu absolvuje reparát vď č ě ů ě  kokpitu Subaru 
posádka Václav Pech – Petr Uhel.  

O smolné volb  podzimního termínu letošní Rally Bohemia se napsalo už spousta slov.ě  Subaru Czech 
Rally Team byl z vývoje událostí zklamán o to víc, že byl i na nejhorší podmínky, na rozdíl od n kterýchě  
soupe ,  velmi  kvalitn  p ipraven.  řů ě ř „Zkrácení  sout že  nás  skute n  mrzelo.  My  jsme p edpově č ě ř ěď  
po así p ed startem d kladn  sledovali a investovali díky tomu dost pen z za sn hový podvozek ič ř ů ě ě ě  
za další zimní výbavu sout žního vozu, kterou jsme pak na tratích nemohli využít,“ě  popisuje své 
p edstartovní pocity Vojt ch Štajf.  ř ě „Rozhodnutí po adatel  o kone né podob  trati ale samoz ejmř ů č ě ř ě  
chápeme a i když bychom za daných podmínek hlasovali spíš pro úplné zrušení sout že, jsmeě  
závodníci, a tak jsme závodili na tom, co bylo. Ocenili jsme ale gesto po adatel , kte í se snažiliř ů ř  
alespo  n jak kompenzovat sout žícím zkrácení sout že a vrátili všem ást startovného. Co seň ě ě ě č  
vlastního  pr b hu  sout že  tý e,  já  nejsem sprinterský  typ  jezdce  a  spíše  se  snažím t žit  zeů ě ě č ě  
spolehlivosti, i proto mi zkrácení trat  na tvrtinu až tak úpln  nevyhovovalo. Neza ali jsme aleě č ě č  
úpln  špatn  a i když nebylo všechno úpln  ideální, brzy jsme zjistili, že naši hlavní soupe i jsouě ě ě ř  
až  za  námi.  Poté  jsme se  na kluzkých tratích  už  necht li  za  každou cenu poušt t  do boj  oě ě ů  
vte inky sř  mladými piloty Orsákem a Sýkorou a spíš jsme se soust edili  na udržení Arazima ař  
B hálka za zády. To se povedlo,  a když nepo ítám celkového vít ze sout že Fina Hänninena,ě č ě ě  
nikdo další se p ed nás vř  po adí národního šampionátu neposunul. Vř  celoro ním hodnocení jsmeč  
vyhráli také Pirelli  Cup a i  p es  t žký a nep íliš  vyda ený úvod roku bylo naše nové Subaru iř ě ř ř  
nejúsp šn jším vozem této zna ky  v mistrovství.“  ě ě č V kone ném ú tování  sezóny  pat í  pražskémuč č ř  
pilotovi sedmá p í ka, p i emž jediným jezdcem vř č ř č  po adí p ed ním, který si ke sbírání bod  nepomohlř ř ů  
starty  s vozem kategorie  Super 2000,  z stal  ů Václav Pech.  A  práv  tento  dvaat icetiletý  Západo echě ř č  
bude,  po boku s  neodmyslitelným spolujezdcem  Petrem Uhlem,  t ímat  prapor  ř Subaru Czech Rally 
Teamu také na posledním podniku šampionátu sprintrally ve Vsetín . Start hatchbacku ě Subaru Impreza 
WRX STI byl  dalším  z d vod ,  pro  posádka  ů ů č Vojt ch  Štajf  –  Marcela  Dole ková  ě č zvolila  v záv ruě  
mladoboleslavské sout že „rozumné tempo“ a nesnažila se bezhlav  p ekonat mladé piloty p ed sebou.ě ě ř ř  
„Naší souhru s Marcelou jsme na absolvovaných zkouškách stejn  nemohli zdokonalit tak dob e,ě ř  
jak jsme p vodn  cht li na dlouhých libereckých testech,“ů ě ě  íká Štajf. ř „Hned po sout ži jsme se aleě  
domluvili,  že ve spolupráci budeme dále pokra ovat.  Byl bych rád, kdybychom se vč  aut  staliě  
stálým sehraným tandemem pro co nejdelší budoucnost. Rád bych zase vytvo il stabilní dvojici ař  
zdravotní  potíže Ji ího  ernocha i  vytížení  Michala  Ernsta  vř Č  jiných posádkách jsou okolnosti,  
které pro tuto roli up ednostnily dámu. Všem t mto t em mým spolujezdc m bych však moc rádř ě ř ů  
pod koval  za sezónu,  kterou m žeme díky nim i  díky úsilí  celého našeho týmu považovat  zaě ů  
úsp šnou.“  ě Tým bílomodro erných  barev  se  už  te  p ipravuje  na  nadcházející  sezónu  i  jinak,  nežč ď ř  
personáln . Vě  dílnách je t sn  p ed dokon ením druhý hatchback, který by m l být p íští rok na tratíchě ě ř č ě ř  
domácích rally pravideln  k vid ní. Zájmem týmu je, aby i do n j usedala špi ková posádka, která svýmiě ě ě č  
zkušenostmi pom že také sů  dalším vývojem vozu K tomu dodává Vojt ch Štajf:  ě „Samoz ejm  nejsemř ě  
takový sobec, abych si ob  auta nechával jen pro sebe. A kdo  vě  n m tedy pojede? Nejradši bychě  
byl, kdyby nový v z prohán l n který zů ě ě  mých kamarád …“ů     
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